

Contents

Machines, Aggregates and Processes

Ivashnev M.V., Kalinin R.K., Vasilyev A.S., Sukhanov Yu.V. Conditions for the Choice of Forest Machines in Construction of Linear Objects 5

Production Organization

Matyash V.A., Olenev V.L., Frolova E.A. Improving the Quality of Educational Activities through Qualimetric Assessment of Knowledge 8

Economic Sciences

Chepurnova E.K., Andrianov I.K. Assessment of the Impact of Costs on the Profit Optimization Model for the Sale of Services 14

Melnikova M.M., Goryachev D.R., Khaliman M.R. The “New Era” in China-Russia Partnership 19

Zainullina P.R. The Afghan Crisis 2021: The Negotiation Process after the US Troops Withdrawal 23

Architecture and Construction

Salyaeva T.V., Yachmeneva V.V., Emelyanova N.M. Features of Reconstruction of A.E. Rosen’s House in Kurgan in the Time Frame of Historical Development 27

Содержание

Машины, агрегаты и процессы

Ивашнев М.В., Калинин Р.К., Суханов Ю.В., Васильев А.С. Условия выбора лесных машин при строительстве и эксплуатации линейных объектов 5

Организация производства

Матяш В.А., Оленев В.Л., Фролова Е.А. Повышение качества образовательной деятельности на основе квалиметрической оценки знаний 8

Экономические науки

Чепурнова Е.К., Андрианов И.К. Оценка влияния затрат на оптимизационную модель прибыли при продаже услуг 14

Мельникова М.М., Горячев Д.Р., Халиман М.Р. «Новая эра» китайско-российского партнерства 19

Зайнуллина П.Р. Афганский кризис 2021 года: Переговорный процесс после вывода американских войск 23

Архитектура и строительство

Саляева Т.В., Ячменева В.В., Емельянова Н.М. Особенности реконструкции дома А.Е. Розена в Кургане во временных рамках исторического развития 27